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Abstract (en)
[origin: WO2019081275A1] The invention relates to a clamping device (10) for axially (AR) clamping a tool disk (300) to a flange (30) associated
with a drive spindle (20) of a hand-held power tool (100), the clamping device (100) having a screw (2), which is to be screwed into an internal
screw thread (22) of the drive spindle (20) in order to fixedly clamp the tool disk (300), the screw (2) being mounted in a coupling module (1) of the
clamping device (10), the coupling module (1) having an inner contour (16) that is or can be paired with the drive spindle (20) interlockingly in the
peripheral direction (U) for conjoint rotation.

Abstract (de)
Spannvorrichtung (10) zum axialen (AR) Verspannen einer Werkzeugscheibe (300) an einem einer Antriebsspindel (20) einer
Handwerkzeugmaschine (100) zugeordneten Flansch (30), wobei die Spannvorrichtung (100) eine Schraube (2) aufweist, die, zum Festspannen
der Werkzeugscheibe (300), in ein Innengewinde (22) der Antriebsspindel (20) einzuschrauben ist, wobei die Schraube (2) in einem Koppelmodul
(1) der Spannvorrichtung (10) gelagert ist, wobei das Koppelmodul (1) eine Innenkontur (16) aufweist, die in Umfangsrichtung (U) formschlüssig
verdrehsicher mit der Antriebsspindel (20) gepaart oder paarbar ist.
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